
Met verbijstering heb ik kennis genomen van het besluit kinderopvangtoeslag 2023. In het 
regeerakkoord van het kabinet staat dat de vergoeding van de kinderopvang in stappen 
verhoogd wordt tot 95 procent. Vervolgens blijkt dat ouders met kinderen bij een gastouder in 
het jaar 2023 minimaal 0,15 cent meer moeten betalen (door de inflatie is dit vermoedelijk 
hoger).

Hoe is het mogelijk? Dit is toch strijdig met het eigen regeerakkoord? Daarnaast valt op dat 
wederom de gastouders en de ouders die hiervan gebruik maken de dupe zijn. Ook bij de 
toeslagen affaire werden als eerste de ouders die gebruik maakte van gastouderopvang 
aangepakt.

Het getuigt van weinig begrip van de wereld van de gastouderopvang.
Zelf hebben wij twee kinderen. Onze oudste heeft jarenlang op de kinderopvang gezeten. 
Onze jongste ging hier ook naartoe. Na voor de tiende keer in een half jaar ziek te zijn 
(waterpokken met een half jaar, hand, voet en mondziekte, oorontstekingen enz.) en 
bovendien meerdere keren gevallen zonder toezicht was voor ons de maat vol.
We hebben nooit spijt gehad van onze keuze voor een gastouder. Hele kleine groepjes met 
een hele betrokken gastouder. Elke maand wordt gewerkt met een thema. De gastouders in 
onze regio versterken elkaar en letten goed op elkaars gastkindjes. Onze dochter is nooit 
meer gevallen, omdat er zo'n goed toezicht op de kindjes is. Dat ouders voor deze gezonde 
en veilige keuze extra moeten betalen is verbazingwekkend. Het tarief voor de gastouder ligt 
al veel lager dan die van de reguliere kinderopvang en dat verschil wordt nu alleen nog maar 
groter. Financieel kunnen ouders hun kind beter naar de kinderopvang sturen, want dan 
zitten de luiers en de voeding er vaak bij inbegrepen terwijl dit bij de gastouders niet het 
geval is.

Voor ons is de gezondheid en veiligheid die onze gastouder ons biedt het dubbel en dwars 
waard. Wij hebben het geluk dat we de extra kosten die het met zich meebrengt kunnen 
betalen. Maar voor arme gezinnen wordt gastouderopvang een luxe die ze zich niet kunnen 
permitteren. Ik gun ook deze gezinnen een gezonde, veilige en vooral leerzame plek. 

Het huidige voornemen om de kinderopvangtoeslag specifiek voor gastouders aan te passen 
voelt verbijsterend, verkiezingsbedrog en gebrek aan kennis van de enorme kunde van 
gastouders. Bij de reguliere kinderopvang gebeurt het regelmatig dat de drie aanwezige 
leidsters vooral met elkaar bezig zijn en weinig oog hebben voor de kinderen. Dit heb ik 
gelukkig bij de gastouder nog nooit meegemaakt. Dat hier vanuit de overheid zo weinig 
erkenning voor is, vind ik verdrietig. Ik hoop dat dit voornemen nog aangepast gaat worden 
zodat recht wordt gedaan aan de enorme kunde van de gastouders en er recht wordt gedaan 
aan wat de kiezers beloofd is.

Met vriendelijke groet


